
Äldrerådet i Staden Jakobstad  Protokoll 4.9.2024 
 
 
Tidpunkt: 4.9.2024 kl. 10.05 – 11.45 
 
Plats: Svenska gården 
 
Närvarande:  
Pentti Silvennoinen, ordförande  
Helena Ahlstrand 
Antero Varila  
Tuomo Syri 
Bertel Widjeskog 
Kurt Hellstrand, sekreterare, stadsstyrelsens representant 
 
    

1. Mötet öppnas  
 
              Som mötesordförande fungerade äldrerådets vice ordförande Pentti  
              Silvennoinen. Ordföranden öppnade mötet kl. 10.05 och hälsade välkommen. 
  

2. Beslutsförhet  
 
              Konstaterades att mötet var beslutsfört. 
  

3.  Godkännande av föredragningslistan  
 
               Föredragningslistan godkändes i föreliggande form. 

  
4. Val av protokolljusterare 

 
              Till protokolljusterare valdes Antero Varila. 

  
5. Äldrerådets initiativ  

 
             Äldrerådets ordförande Ulla Grönvall- Streng har kontaktat  
             förvaltningsdirektör Milla Kallionen angående behandlingen av initiativ från  
             äldrerådet. Ärenden från påverkningsorganen handhas av Johan Lithén. 
 
             Initiativ som fortfarande är aktuella: motionstrappa vid Lockanberget, simhallens  
             tillgänglighet för rörelsehindrade, plogkäppar vid portingångar. Antero Varila  
             gavs i uppgift att med Fredric Portin, chef för idrotts- och välfärdstjänster,  
             diskutera nödvändiga åtgärder i simhallen. Kurt Hellstrand för vidare ärendet  
             med plogkäppar som skulle underlätta äldre personers snöröjning. 
 
             Äldrerådet har påtalat problem med svårbegripliga Kanta-tjänster. Ärendet har  
             behandlats i välfärdsområdets äldreråd. På rådets möte 11.9 kommer Antero  
             Varila att höra sig för om hur ärendet gällande FPA-taxi framskrider. 
 



 
       6.  Pedersöre kommuns inbjudan till nejdens äldreråd  
 
             Äldrerådet i Pedersöre bjuder in äldreråden i Jakobstad, Nykarleby, Larsmo,  
             Pedersöre och Kronoby till en gemensam träff i Pedersöre kommungård torsdag  
             19.9 kl. 10.00 –12.00. Deltagarna bjuds på kaffe/te och saltbit. Temat för dagen är  
             Boendeformer för äldre. Carola Nyman från Folkhälsan berättar om Herberts hus  
             i Kronoby och verksamheten där.  
 
             Antero Varila föreslog att man på den gemensamma träffen diskuterar hur de  
             olika äldreråden upplever möjligheten att påverka. 
 

7.   Sportdag för seniorer 
 
              Fredag 13.9 kl. 12-14 ordnas i Tellushallen en sportdag för seniorer. Arrangörer  
              är Kraft i åren och stadens idrottsbyrå. Äldrerådets medlemmar uppmanades  
              marknadsföra evenemanget i sina föreningar. 

 
8.  De äldres vecka 6-13.10 

 
               Temat för i år är ”Gör vardagen till en fest” (Tehdään arjesta juhla). 
 

9. Info från stadsstyrelsen 
 
         Sekreteraren informerade om aktualiteter från stadsstyrelsen och  
         stadsfullmäktige. Beslöts att bjuda in utvecklingschef Johan Lithén till nästa  
         möte för att ange stadens perspektiv på den äldre befolkningen 
 
10.  Övriga ärenden 
 
          Helena Ahlstrand berättade om behovet av assistenter för personer som inte  
          ensamma kan ta sig ut. Hur kan staden bidra till att utveckla servicen?  
 
11.  Nästa möte  

   
   Nästa möte hålls onsdagen den 2 oktober kl. 10 i Svenska gården.   

 
        12.   Mötet avslutas 
 
                     Mötet avslutades kl. 11.45  
  

  
 

                
                Pentti Silvennoinen, ordförande                          Kurt Hellstrand, sekreterare 
 
 
 
                 Antero Varila, protokolljusterare 



  

 
 


